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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/15 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-22 
Rijeka, 16. 11. 2022. 

 
ZAPISNIK 

S 42. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

42. sjednica VMO Mlaka održana je 16.11.2022. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Marin Filčić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava i usvajanje prioriteta MO Mlaka za 2023. godinu. 
3. Donošenje Odluke o promjeni programa Doček svetog Nikole. 
4. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 
       Zaključak 

 
 Vijeće prima na znanje odgovor Rijeka Plusa na molbu za postavu betonskih "gljiva" 

na prolaz između zgrada Zvonimirova 18 i 20 u kojem se navodi da je potrebno 
razmotriti drugo rješenje budući da postava betonskih gljiva uzrokuje oštećenja 
vozila. Uputit će se odgovor da predlože drugo rješenje. 
 

 Vijeće prihvaća molbu stanara G. Duella 2 za postavu košarice za smeće na dječje 
igralište iznad njihove zgrade, jer na njemu za vrijeme marende borave učenici 
obližnjih srednjih škola i ostavljaju otpad, te će zatražiti navedeno od Odjela za 
komunalni sustav. 
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 Vijeće je zaprimilo molbu ovlaštenog predstavnika zgrade F. Čandeka 23b za hitnu 
sanaciju odvodne cijevi na parkiralištu pored nebodera jer se za kišnih dana voda 
slijeva s gornje na donju etažu. Molba je proslijeđena Rijeka Plusu. 

 
AD 2 
 
Vijeće je raspravljalo o obrađenim prijedlozima komunalnih prioriteta za 2023. godinu i donijelo 
sljedeći 
 
       Zaključak: 
 

 Nakon rasprave jednoglasno su usvojeni prioriteti komunalnog uređenja MO Mlaka 
za 2023. godinu i to: 

 Postava konzolnog stupa i svjetlećeg znaka "pješački prijelaz" s                  85.000,00 
treptačima i usmjerenim svjetlom na pješačkom prijelazu u Ulici Franje 
Čandeka kod kućnog  broja 23a 

 Sadnja 3 stabla u Ulici Luki zapadno od kućnog broja 2                                    3.000,00 
 Realizacija prometnog rješenja projekta interventnog i pješačkog                 18.000,00 

koridora u Ulici Vitomira Paje Širole   
 Postava promjenjivog znaka koji će se uključivati samo kada se detektira   70.000,00 

prisutnost pješaka u Ulici Podmurvice kod kućnog  broja 4  
 Proširenje javne rasvjete na dječjem igralištu u Ulici Giuseppea Duelle        54.000,00 

kod kućnog broja 2             
 Proširenje javne rasvjete na dječjem igralištu u Ulici Giuseppea Duelle        49.000,00 

kod kućnog broja 8       
                                                                                                                                        __________                                                            
                                                                                                                                          279.000,00             
AD 3 
 
       Zaključak: 
 

 Vijeća MO Mlaka i Potok planirala su realizaciju programa Doček svetog Nikole uz 
sudjelovanje Ri Teatra s prigodnom predstavom i podjelom poklona. Nažalost više 
ne rade predstave za djecu, te je Vijeće u dogovoru s MO Potok angažiralo glumca iz 
Lutkarskog kazališta Rijeka koji će u kostimu Djeda Božićnjaka darivati djecu. Vijeće 
je jednoglasno donijelo odluku o promjeni programa uz suglasnost Odjela za 
samoupravu. 

 
AD 4 
 
       Zaključak:  
 

 Potrebno je obnoviti natpis na spomeniku u Zvonimirovoj ulici. 
 Potrebno je premjestiti klupice u Zvonimirovoj ulici na sadašnju privremenu 

autobusnu stanicu u smjeru zapad – centar. 
 Rijeka Plusu će se uputiti požurnica na dopis u kojem je tražena analiza mogućih 

parkirnih mjesta u ulici Luki. 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
 


